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Places of Interest 
Russian transcript:

Задаёт вопросы: М.

Отвечает: К.

К: Есть у нас очень много исторических мест, достопримечательностей, объекты культурные, промышленные обьекты так сказать можно сказать. У нас очень хорошая в географическом отношении... в нашей республике представлены... одновременно у нас можно увидеть и лето и зиму и осень и весну. Если летом в Душанбе, в столице сорокоградусная жара, можно выехать в сторону Ворзобского ущелья на 70-80 километров и увидеть вечные снега, вечные льдины. У нас летом можно кататься на лыжах, есть места. У нас летом можно альпинистам подниматься на всемирноизвестные пики, высотой около 8000 километров, что и делается. Вот. Ну, очень много исторических объектов, которые можно посмотреть, полюбоваться, узнать историю, культуру таджикского народа.     

English translation:

Interviewer: M.

Interviewee: K.

K: We have many historic places, notable places of interest, cultural places, industrial establishments, you can say. We are very good in the geographic sense…. In our republic…you can see summer, winter, autumn and spring all at once. If in the summer in Dushanbe, in the capital, there is 40-degree heat, you can go towards the Vorzov Gorge for 70-80 kilometers and see permanent snow, permanent ice. During the summer, you can ski. There are places. During the summer, alpinists could go climb the peaks known worldwide with heights around 8000 kilometers, which is done. Well, there are many historic places you can see. Enjoy, learn about the history, culture of the Tajik people.  
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